
INTERKOMMUNALT POLITISK RÅD- MØTEREFERAT
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MØTEDELTAKERE 
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Indre Fosen Oskar Småvik 

Raymond Balstad 

Knut Ola Vang* 

Kjetil Mjøsund Ivar Rostad 
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Kristian Momyr 
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Ørland  Hallgeir Grøntvedt 

Mona Sjøli 

Ogne Undertun 

Marit K. Ervik Ogne Undertun 

Åfjord Erling Iversen 

Kaja Hovde Bye 

Einar Eian 

Per Ola Johansen Einar Eian 

Tillitsvalgte Ann Berit Nervik   

*vararepresentant 

Øvrige møtedeltakere: 

DELTAKER ROLLE ORGANISASJON 

Peter Meinert Adm.observatør  Trøndelag fylkeskommune 

Harald Fagervold Politisk observatør Trøndelag fylkeskommune 

Torun Bakken Utviklingsleder Fosenregionen 

Eirik Mo Utviklingskoordinator Fosenregionen 

 

Gjester: Hallgeir Stjern, politistasjonssjef Fosen 
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Innledning 

Regionrådet startet møtet med ett minutt stillhet til minne om Knut Ring. 

Knut Ring var oppnevnt av Trøndelag fylkeskommune som politisk observatør i 

regionrådet i denne perioden.  

 

PS 36/24 Gjennomgang og godkjenning av møtereferat 24.09.2024  

Behandling: 

Ingen innspill på referatet fra 24.09.2024.  

Vedtak:  

1. Regionrådet godkjenner møtereferatet fra rådsmøtet den 24.september 2024. 

Enstemmig vedtatt 

 

PS 37/24 Utviklingsprisen for Fosen 2024 (behandlet 19.10.2024) 

Behandling:  

Torun Bakken presenterte nettsiden til Fosenregionen som nå har fått en egen side om 

utviklingsprisen for Fosen. Utviklingsprisen for Fosen - Fosenregionen 

Kommentar: Veldig bra, godt jobbet, dette blir et godt oppslagsverk. 

Vedtak:  

1. Utviklingsprisen for Fosen 2024 tildeles Kråkøy slakteri AS 

 

Enstemmig vedtatt 

 

PS 38/24 Status informasjon fra kommunene ved ordfører 

Behandling: 

Osen: Håvard Strand 

- Avventer budsjett, spent på resultatet fra 2024.  

https://fosenregionen.no/utviklingsprisen-for-fosen/
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- Havbruksfondet er viktig for Osen. Får ikke nye konsesjoner som koster 

kommunen millioner i tapte inntekter. Ønsker støtte fra resterende kommuner 

på en uttalelse om denne saken. 

- Fosenpakken 2.0 - Nærmer seg en sluttrapport som SINTEF utarbeider for Osen 

og Flatanger.  

- Omstillingsprogram sammen med gamle Roan – ser på ny struktur – Osen, Åfjord 

og Trøndelag sparebank om næringsutvikling. 

- Nytt flerbrukshus – skal gi et bedre tilbud og lyst til å være i Osen.   

Indre Fosen: Oskar Småvik 

- Budsjett er dagsaktuelt. Krevende etter sammenslåingen i forhold til strukturer. 

Mørke skyer for økonomien neste år.  

- Omorganisering 

- Mye optimisme i kommunen ift boligbygging og offensivt næringsliv. Nye 

arbeidsplasser på Kvithyll. Har ikke kapasitet til å gi tilbudene vi ønsker. 

- Fosenbrua og Fosenpakke 2.0 bør prioriteres av Fosensamarbeidet 

- Samarbeid med kraftsituasjonen – Mer samhandling med resten av kommunene 

på Fosen. 

Ørland kommune: Hallgeir Grøntvedt 

- Budsjettbehandling – krisepakken fra regjeringen. Nedskjæringer gjør tilbudet 

innen helse og oppvekst redusert. 

- Mangel på 100 boliger ifbm. Ørland flystasjon. Har tilbudt seg å bygge for 

Forsvaret. 

- Forsvaret skal bruke 1 milliard innenfor gjerdet, men nedskjæringer i kommunen 

må til. Frustrerende.  

- Innspillsrunden til kommuneplanen – viktig med involvering – vurderes 

folkemøter.  

- Møter med Forsvaret og Hurtigbåten - viktig at Fosenkommunene deltar. 

- Må se på kollektivtrafikken (Hurtigbåt) ønsker samme pris fra Brekstad til 

Trondheim som Vanvikan-Trondheim. 

- Forslag om å jobbe med en felles miljø- og energiplan for Fosen. Hva kan vi gjøre 

på lang sikt? Utbygging av mer vindkraft og solceller.  

Åfjord: Erling Iversen 

- Budsjettet er lagt fram – nedtrekk på 50 millioner. Fikk ekstra midler ift. 

havbruksnæring. God for å argumentere for å synes synd på oss. Bedre rigget nå 

fordi vi har skjært ned gradvis. 

- 60 barn født i Åfjord - betyr utbygging av skoler. Vedtak på ny skole og barnehage 

i nord-delen.  

- Arealplaner – vedtas før sommeren. Må ha mer boliger, vi ligger etter skjema. 

Utfordrende med sammenslåingen. 
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- Har mye kraft, har 1TW som sendes ut. Blir hydrogensatsing i Åfjord. Kraften er 

isolert, er enig i at det bør være et regionsamarbeid om dette. 

- Bygge næringslokaler. Bygge helsehus – offentlig og private aktører skal inn i 

samme bygg.  

Kommentarer:  

Hallgeir: Ønsker mer samlet samarbeid. Felles beredskap, NAV, energiplan og mer. 

Næringsutvikling bør vi også kunne samarbeide om. 

Erling: Regionrådet er vår felles samhandlingsarena. 

Torun: Ingen dårlig ide, vi kan gjøre en utredning på det, kontakte andre regioner som 

har erfaring med lignende samarbeid og se mulighetene for dette fremover.  

Håvard: Videreføring av det vi har – næringslivet kan samarbeide i større sammenheng, 

men trenger ikke å slå sammen virksomhetene. 

Per Ola: De store sakene trenger politisk avgjørelse og dette kan Fosenregionen jobbe 

tettere sammen om. 

Marit: Fosenregionen kan være en tilrettelegger for næringsforeningene. Inkludere de 

private aktørene i organiseringen. 

Kaja: Spennende tanke for hele Fosen – du besøker ikke en kommune, du besøker 

Fosen. 

Kjetil: Kartlegging av hva vi har av næringsutviklere i regionen? Mulig samhandling og 

koordinering trengs.  

Torun: Vi har dette ferdig kartlagt, gjennom Innovasjon Norge sitt verktøy 

Næringsvennlig region, denne utredningen inneholder også en videre anbefaling til 

hvordan samarbeidet kan videreutvikles. 

Knut Ola: Veldig positivt – tydelige grenser på hva man skal jobbe sammen om.  

Oskar: FI og næringsklyngen kunne utnyttes bedre. De skal være en regional 

samarbeidspartner.  

Raymond: Felles utviklingsorgan, typ FI. De kan hjelpe oss med å søke på prosjektmidler 

til næringslivet.  

Hallgeir: Godt poeng! Redd for at Fremtidens industri skal flytte til Trondheim. 

Oskar: FI jobber med store ting som er framtidsrettet – kraft og miljø. Vi må få FI til å 

knytte seg nærmere oss.  
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Mona: Hvordan ligger vi an politisk? Vi må ikke glemme dette. Må ha flere politiske 

representanter fra Fosen i sentrale posisjoner. På tide at vi samler oss enda mer.  

Erling: Kan bruke Fosenregionen enda mer, også til regional næringsutvikling. 

Hallgeir: Det er viktig å bevare det vi har – men å samle næringsforeningene og få 

informasjonsflyt mellom kommunene. Ønsker mer aktivitet på Fosen, ikke nøye hvor på 

Fosen det blir etablert, bare det er på Fosen. Ved søknad på tilskudd og kriterier er det 

viktig at hele Fosen blir representert. På den måten kan vi få mer tilskudd for 

prosjektene våre.  

Vedtak:  

1. Regionrådet tar orienteringen til etterretning. 

Enstemmig vedtatt 

 

PS 39/24 Statusrapport utviklingsprosjekter i Fosenregionen 

Kort presentasjon av Torun om utviklingsprosjektene og hvordan vi kommuniserer ut til 

interessenter og målgrupper.  

 Behandling: 

Ingen kommentarer 

Vedtak:  

1. Regionrådet tar orienteringen til etterretning og videreformidler aktuell 

informasjon til kommunestyret i egen kommune. 

Enstemmig vedtatt 
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PS 40/24 Evaluering av Fosenmøtet 2024 

Presentasjon av Torun: 

Fosenmøtet er for og med næringslivet. I år ble det arrangert i Smia i Leksvik 29.10.2024. 

Tilbakemeldinger fra deltakerne gjennom skjema: 

- Deltakerne ønsker arenaen brukes mer som mingle og dialogplass.  

- Fosenregionen er fornøyd med møtet og stemningen i arrangementet.  

- Når det er gratis arrangement, blir terskelen mindre forpliktende å delta.  

- Det er også viktig at vi benytter lokale aktører – støtte næringslivet på Fosen. 

- God respons på SoMe – mange som har meldt seg på via Facebook.  

- Positiv respons på musikkinnslag og bedriftspitchene.  

- Totalopplevelsen viser at møtet blir vurdert som 4 på en skala på 5.  

- Veldig mange ønsker å delta på Fosenmøtet igjen. 

Kommentarer og forslag til forbedring er: 

- For langt program 

- Korte pauser 

- Litt for mye fokus på ett av temaene 

- Forsinket program drar ned opplevelsen.  

Ønsket tema neste gang er mer om samferdsel, kjernekraft, rekruttering og mere fra 

kommunene.  

Behandling: 

Mona: Tusen takk Torun på vegne av regionrådet.  

Marit: Hva er årsaken til at ikke alle lokale sparebanker deltar som samarbeidspartnere?  

Torun: Ny banksjef som prioriterte annerledes. De får tilbudet om å bli med hvert år.  

Kaja: Veldig fin dag, godt jobbet. Hvilke tema svarer folk at de ønsker fremover?  

Torun: Flere bedriftspitcher, samferdsel, rekruttering og kjernekraft. 

Kjetil: Næringslivet ønsker mer fra kommunene, det er relevant. Vi har en bred 

oppgaveportefølje som er utfordrende. Hva skal vi treffe på? Vi må være relevant med 

det som vi skal bidra med til et sånt møte.  

Hallgeir: Veldig bra jobbet Torun. 

 

Vedtak:  

 

1. Regionrådet tar evalueringen til etterretning. 

 

 Enstemmig vedtatt 
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PS 41/24 Søknad fra Bibliotekene på Fosen 

Behandling: 

Ingen kommentarer 

Vedtak:  

1.  Bibliotekene på Fosen innvilges kr 140.000, - til søknaden om 

samarbeidsprosjektet som tas fra bundet driftsfond 551080101 

2. Regionrådet ønsker er rapport fra prosjektgjennomføringen og måloppnåelsen 

 

Enstemmig vedtatt 

 

PS 42/24 Budsjettkorrigering 

Behandling: 

Torun: Vi får inn mer inntekter enn det som er budsjettert. Vi søker ut midler til ulike 

prosjekter som det må budsjett korrigeres for. 

Vedtak:  

1. Regionrådet vedtar de fremlagte budsjettendringene for driftsåret 2024 

2. Budsjettkorrigering medfører ingen økonomiske endringer for 

deltakerkommunene. 

 

Enstemmig vedtatt 
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PS 43/24 Driftsbudsjett 2025 

 

Behandling: Torun presenterer budsjettet som fremlegges uten innarbeidet lønns- og 

prisvekst, største endringen fra i fjor er at deltakelse på AquaNor 2025 tas ut i sin helhet. 

 

Kommentarer:  
Erling: Matfestivalen – Skulle vi ikke redusere denne posten? 

Hallgeir: Fantastiske tilbakemeldinger om Fosenteltet på Matfestivalen. Det er viktig for 

Fosenregionen å være representert her. 

Håvard: Vi må se på utgiftene, er det mulig å endre fordelingsnøkkelen mellom 

aktørene og bidraget fra Fosenregionen? Blir store summer satt av til dette prosjektet.  

Per: Sende et signal om at det drøftes om produsentene skal ta en større egenandel. 

Mulig ta dette gradvis, f.eks 20 % avsettes årlig for å bygge egenkapital?  

Oskar: Ta dette opp til vurdering etter neste års gjennomføring. Ta en evaluering og 

løfte forslag om en ny fordelingsnøkkel i et felleskap med næringsaktørene?  

 

Vedtak:  

1. Driftsbudsjett for Fosenregionen IKPR vedtas som fremlagt og kommunene bes 

om å innarbeide sine andeler i kommunebudsjettene for driftsåret 2025 i 

henhold til fordelingsmatrisen: 

 
 

 

PS 44/24 Orientering om driftsbudsjett for interkommunale samarbeid 

Kort orientering fra Per Ola. 

 

Behandling: 

 

Vedtak: 

 

1.  Regionrådet tar orienteringen til etterretning og innarbeider sine andeler av de 

presenterte driftsbudsjettene i kommunebudsjetter for driftsåret 2025 

 

Enstemmig vedtatt 

  

Prosjektnr
Samarbeidsordning Ørland Indre Fosen Åfjord Osen Sum 2025 SUM 2024

Endring 2024 - 

2025

4900 Drift Fosenregionen IKPR 881 043 838 921 367 006 84 270 2 171 240 2 171 240 0

4901 Tiltaksmidler 58 801 56 548 31 308 16 186 162 843 162 843 0

4906 Matregion Fosen* 0 0 0 0 0 0 0

4920 OFFPHD* 0 0 0 0 0 0 0

4988 Fosen studiesenter 0 0 0 0 0 0 0

Matfestival 98 002 94 247 52 180 26 976 271 405 271 405 0

AquaNor 2025 108 562 -108 562

Sum drift 2025 1 037 846 989 716 450 494 127 432 2 605 488 2 714 050 -108 562
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PS 45/24 Politiråd Fosen med behandling av felles politivedtekter for Fosen 

Presentasjon fra Hallgeir Stjern, politistasjonssjef ved Fosen politistasjon 

 

Kommunene og Fosenregionen er vår beste samarbeidspartner for å holde Fosen trygg. 

Politiet ønsker all informasjon de kan få tak i fra samfunnet på Fosen. 

 

- Tilliten til politiet utfordres ift. prioriteringer av saker.  

- Negativ utvikling i ungdomsmiljø, mer potensiale for vold.  

- Økt taushetskultur (snitching).  

- Bindeledd og rekrutteringskanal til kriminelle nettverk.  

- Vold i nære relasjoner og psykisk syke personer. Viktig med erfaringsdeling. 

- Digitale bedragerier  

- Faunakriminalitet 

 

Strategiske prioriteringer for 2025 

- Tillitsbygging gjennom alle møter mellom politi og innbyggere.  

- Prioriterer ungdom og økonomiske nettverk. 

 

Behandling: 

 

Kommentarer:  

Kjetil: Tillit er viktig for dere. Her har dere et prioriteringsdilemma. Det er ikke dilemma 

når dere har alt på plass. For eksempel fornærmede har utpekt en gjerningsperson. Det 

berører psykisk helse at disse sakene blir henlagt – Jeg opplever at det er en avslags-

følelse. Hvorfor gjør dere ikke noe med det? 

 

Politiet: Må finne andre områder for å bygge tilliten opp. Hvordan kan vi hindre at slike 

situasjoner oppstår? 

  

Raymond: Jeg merker at ungdommen har en annen tilnærming til politiet. Oppleves at 

ungdommen har lavere terskel for å ringe politiet. Ungdom blir verre når de drar til 

byen. Mye narkotika og overgrep. Har dere lovverk/rutiner for å ta tak i dette 

problemet? 

 

Politiet: Holdningsendring, avdekke hva som har skjedd og forebyggende arbeid. 

Rusreform – all rus er forbudt. 90% er bra ungdom – noen som ønsker å prøve noe – 

tilgangen er stor. Har vi verktøyet? Spørs hva vi har fokus på.  

 

Oskar: Måten det er organisert på Fosen, har det noen ulemper ift. operativ evne? 

Tenker spesielt på natt og helg. 

 

Politiet: Mangler støtte, får dette fra Trondheim, Verdal og Steinkjer. Politiet på Fosen 

må være i stand til å stå i situasjoner i 2 timer. Helg er utfordrende ift personell. 

Fagmiljøet for å være operativ er langt høyere i dag enn tidligere. 
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Kaja: Dere er flinke til å være synlig på skolen. Hvordan er dialogen med de minste 

ungene? De har ikke språk til å si ifra til politiet. 

 

Politiet: Vi må ha bedre samarbeid. Vi snakker med 13-14 åringer nå, jeg er i tvil om 

politiets rolle om å være ansvarlig for kommunikasjonen ut til de på 

barneskole/barnehage. Mulig helse-, omsorg- og oppveksttjenester er bedre for slike 

samtaler med yngre barn. 

 

Mona: Samarbeid med helse- og rustjenester – hvordan opplever politiet dette? 

 

Politiet: Rusmiljøet må prioriteres av de som jobber med rusarbeid. Vi gir 

bekymringsmeldinger har dialog med rustjenestene. Må opprette kontakter utenfor 

politiet. Dialog er veldig viktig mellom oss og helsetjenestene.  

 

Håvard: Nærpolitireformen for Osen kommune har fungert dårlig. Vi har en 

politikontakt, som nesten ikke har vært i Osen. Vi må få mer samhandling med politiet, 

mange henlagte saker. Forebygging er veldig viktig.  

 

Torun viser avtalen om politiråd og minner om at denne kanskje skal fornyes? 

 

Vedtak:  

1. Regionrådet tar orienteringen fra politistasjonssjefen til etterretning.  

2. Regionrådet godkjenner den offentlige høringsprosessen og vedtar de endelige 

politivedtektene for kommunene på Fosen. 

3. Kommunene fremmer politivedtektene med tilhørende høringsprosess til 

behandling i de respektive kommunestyrene.  

4. Etter vedtak i kommunestyrene sammenstilles protokollene og politivedtektene 

sendes inn til politidirektoratet. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

PS 46/24 Fosenpakke 2.0 – statusorientering fra ordførerforum 

 

Behandling: 

Mer orientering i neste møte – noen spørsmål?  

 

Torun viser hvor informasjon om Fosenpakke 2.0 finnes på Fosenpakke 2.0 - 

Fosenregionen. 

 

Vedtak:  

1. Regionrådet tar orienteringen til etterretning. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

https://fosenregionen.no/utviklingsprosjekter/fosenpakke-2-0/
https://fosenregionen.no/utviklingsprosjekter/fosenpakke-2-0/
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PS 47/24 Orientering om Fosen Folkehøgskole 

 

Saken utgår på grunn av sykdom.  

 

 

 

Eventuelt 

 

 

 

 

 

  

Torun Bakken/Eirik Mo   

Utviklingsleder/prosjektleder 

FOSENREGIONEN       

Interkommunalt politisk råd    

                                                         


